

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Carl Gottlob von Burgsdorff.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 10.10.1721

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-9054

Stenhielmsdorf an Burgdorf

14475

Suo

1724. 10/11. 3. 1.

156

tenerime in Christo Iesu dile-
cto Filio.

Carolo Gottlobio à Burgsdorff
S. P. D.

Augustus Hermannus-Franci-
sodensis, quod is cum Christo inivit,
baptismatis testis.

Pergatae mihi literae Tuae fuerunt,
quar d 19 Sept. a c: ad me dedisti. Quod
petis, ut Tui memoriā semper habeam,
votay ad summum Numen pro Tua, aeter-
na imprimi salute faciam, id lubens pro
gratiae, qua me Deus impertiverit,
modulo praestabo. Quod autem optas,

et

521
et aliquando Tibi detur facultas me viden-
di atq; audiendi, d. d. d. Si e re Tua esse
noveris, benignissime faxis. Ego Te prae mul-
tis aliis felicem censeo, quod non modo parenti-
bus sed etiam Magistris, bonis, piis, sapientibus
gaudeas. Eorum igitur salutariis obtemperare
monitis vestigiisq; laudabilibus insistere strenue
et constanter pergas. Ita sane propitiū habe-
bis ipsum Deum et eris sicut arbor plan-
tata ad rivos aquarum, quae fructum suum
edit in tempore suo et cuius folium non deci-
dit, et quicquid facis, prospere et ex voto
Tibi succedet. Vale et proro etiam pro
me pia mente Deum ora, ut, quae ipsi pla-
cent, faciam semper, in eo Christum imitatusq;
secundum Joh: 8. 29. Vale iterum iterumq;
in Optimorum Parentum gaudium, emolu-
mentum familiae, patriae, ecclesiae
laudem aeternam salutem.